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دکتر سیدحیدر محمدی، معاون وزیر و رئیس سازمان غذا و دارو، در نشست روز داروسازی به چالشها و دستاوردهای اخیر
حوزه دارو پرداخت و اظهار داشت

بین آنچه گفته مشود و آنچه در عمل انجام مگیرد فاصله وجود دارد و مدیریت و نظارت بر زنجیره دارو به واقع امری پیچیده
.است

دکتر محمدی به ی از چالشهای بزرگ چند دهه اخیر، یعن پرداخت حقفن داروسازان اشاره کرد و گفت: خوشبختانه این
موضوع را قانون کردیم و در برنامه پنج ساله پیشرفت تصویب شد تا از زحمات داروسازان به عنوان متخصص، به نوع تقدیر
.شود

وی همچنین اعلام کرد که بحث موروث شدن داروخانهها از طریق دیوان عدالت اداری پییری و با مشورت انجمن داروسازی،
.ابطال شد

دکتر محمدی از ورود ۴ محصول جدید سلول و بافت به فهرست داروی خبر داد و افزود: این اقدام ما را در زمره کشورهای
.پیشرو در این حوزه قرار داده است

دکتر محمدی همچنین به راهاندازی ۴۱ داشبورد مدیریت در سایت سازمان اشاره کرد و اظهار داشت که این داشبوردها به
.منظور شفافسازی و در اختیار قرار دادن اطلاعات به ذینفعان طراح شدهاند
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